
BK Yoi Styrelsemöte 
15/8 2021

Närvarande: Ivar Nilsson, Glenn Bardh, Tuija Kilian, Elin Wikenmark, Anna Zetterberg,
Daniella Heits och Sofie Kaukua 
Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad
Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Elin Wikenmark
Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkände
a.Ordförande rapport
LOK protokollen är inskickade till kommunen samt det statliga.
Klubben hade upptaktsmöte i lokalen och det deltog 10p
b. Kassörens rapport
placeringskonto 153 315,92kr
Sparkonto 75 546,64kr
Betalande LML 9, Taiso 1, Judo 19 och Jujutsu 40
Det ser bra ut i medlemsantalet fortfarande, vilket är jätte bra.
c.Sektions ansvariga rapporter
Judo
Inget att rapportera
Jujutsu
Gradering för Henrik Persson till brunt bälte, tyvärr så ska Henrik flytta inom kort.
15/8 graderades Emil Spök Tellfjord till brunt bälte.
Ömer can Sen har visat sitt brottsregister.
Många ungdomar är på väg till vuxengruppen vilket är jätte bra enligt föräldrarna. 
Kommande tävlingar, läger och utbildningar
Jujutsu läger i Linköping i september men det kommer inte åka några från klubben till den,
Jujutsu/Street fight läger i Uppsala 1-3 oktober
Judo läger i Gislaved 24-25 september
Utgifter
Klubben har inte haft några utgifter.
Träningar i pandemitider
Vuxen träningar kommer att startas upp med samma regler som på barnträningarn. 
Fortfarande max 13 personen i lokalen samtidigt
Taiso
Taiso träningarna kommer att läggas ner. Det är inte tillräckligt med deltagare för att det ska kännas lönt att 
lägga ner den tiden det tar.
Städning
Det ska köpas in breda torrmoppar till lokalen.
Det ska våttorkas efter varje pass.
Anna och Elin har erbjudit sig att städa i lokalen på helgerna. Dom delar upp det mellan sig så dom tar varannan 
helg. Killarna städar killarnas omklädningsrum.
Elin och Anna meddelar Glenn ifall det behövs handlas in någon städmaterial eller medel.
Nästa möte 
26 september klockan 12.30 i klubbens lokal.
Övriga frågor
Klubbens sjukvårdsväska ska gås igenom för att se ifall det behövs fylla på med något. Det som behövs ska 
inhandlas från Sandhem Tryckeri 
Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande Ivar Nilsson            Protokolljusterare  Elin Wikenmark
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